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7天轻松慢游台湾之旅 
苗栗◆水晶教堂◆温泉◆九份 

DAY 1 桃园机场/送饭店/自由活动 
无供餐 

4.5*桃园桃花园或同级 

 桃园机场。专人接机，送桃园地区酒店。没有行程。 

DAY 2 
桃园出发，苗栗好望角瞭望台/台南安平老街/北门水晶教堂
/钱来也/台南夜市 

早餐/午餐:台南小吃 

4*台南家新或同级 

 

【好望角】Instagram 热门的打卡点，有着辽阔的观景台和超级大风车，适合散步踏青，铁道迷也可以来这里拍火车，很值得

特别造访。【安平老街】为三百多年前荷兰人在安平修建的第一条路，又有『台湾第一街』之称，街道两旁聚集了许多特色店

家，柑仔店、古早味童玩小吃店还有百年的蜜饯店咸酸甜。【北门水晶教堂】是台湾第一个以婚纱主题设计的白色水晶教堂，优

雅的矗立在水中，白色倒影如梦似幻，感受来自异国的浪漫。【钱来也杂货店】墙壁外观是利用当地废弃瓦片、贝壳、蚵壳铺至

而成，也因为是偶像剧拍摄场景，而逐渐成为颇具知名的观光景点。 

DAY 3 
台南出发，高雄佛陀纪念馆/珍珠推广中心/大鲁阁草衙道购

物中心/驳二艺术特区/新崛江商圈/瑞丰夜市 

早餐/午餐:猪脚料理 

3*高雄福泰桔子或同级 

 

【佛陀纪念馆】最具特色莫过于全世界最大最高的坐佛–佛光大佛，佛馆每年有千万人次入馆参观，是旅行者必定参访的胜地。

【草衙道购物商场】鲁阁草衙道不仅仅是一个购物中心，这里拥有多重面貌、无数可能，汇集了游逛、购物、餐饮、运动、娱

乐….所有令人向往着迷的元素。【驳二艺术特区】高雄市政府文化局会经常在此举办一系列的活动，如高雄设计节、好汉玩字

节、钢雕艺术节、货柜艺术节等展览。驳二艺术特区不仅吸引观光客、创作家驻足，更吸引国际最知名的电影特效公司进驻，

使这里成为亚洲各国电影后制的重镇。【瑞丰夜市】瑞丰夜市的小吃不但平价还非常美味可口，各家都有属于自己的独家口味，

使用的食材也是真材实料，往往让人垂涎欲滴，回味无穷。 

DAY 4 
高雄出发，南投日月潭/邵族文物特产馆/文武庙/茶艺品茗/
台中高美湿地/逢甲夜市 

早餐/午餐: 瓮窑烤鸡 

3*台中福泰桔子或同级 

 

【日月潭】景色优美，北半部形如日轮，南半部形如月钩，故而得名，为台湾的八景之一(游船自费)。【文武庙】位于日月潭北

面山腰，融合南北建筑风格，施工细致，雕工精美，气势十分雄伟，在台湾庙宇中，具有很大的特色。【台中高美湿地】高美野

生动物保护区是台湾西海岸一处生态保护区，综合淡水注水与潮汐交替所构成的海岸湿地。自从台中港北岸沙堤筑起后，大甲

溪挟带泥沙于此，逐渐淤积成漂飞砂地带，成为现今所见「高美湿地」。【逢甲夜市】台湾最大观光夜市，以「俗搁大碗」著名

全台，这里的特色小吃，也号称全台第一，多元丰富。 

DAY 5 
台中出发，台北中正纪念堂/伴手礼/九份/金山老街/温泉饭
店/享受温泉 SPA（请自备泳衣泳帽） 

早餐/晚餐: 海鲜餐 

4* 金山海湾温泉会馆或同级 

 

【中正纪念堂】是一座为纪念故前总统蒋介石而兴建的建筑，古色古香的中国宫殿式建筑，庄严宏伟。【九份】环山面海，拥有

变化多端的山海美景，保有纯朴的旧日生活风貌，自然而然的也承袭了许多美食，怀旧气息，千万不可错过。【金山老街】从清

朝就存在的古早味市集，总是聚集着满满的人潮，卖着许多只有金山才有的古早味点心、伴手礼跟美食，古早味小游戏还有商

店街也让大人小朋友玩得痛快。 

DAY 6 
金山出发，台北忠烈祠/天禄招财馆/淡水渔人码头/情人桥/

火车吃水/淡水老街/金色水岸/士林夜市 

早餐/午餐:小笼包 

3*台北洛基林森或同级 

 

【忠烈祠】祠内供奉为国牺牲的革命烈士，最值得一提的是，大门前站岗的卫兵个酷似雕像，而每小时卫兵交接换哨仪式，更是

蔚为特色。【渔人码头】跨越港区专供行人观景的情人桥，倚靠围栏迎风欣赏着淡水河口的景致，是一种悠闲的享受，更成为台

北年轻男女的约会圣地。【淡水老街】老街保留了当年旧建筑的屋舍风采，集美食、小吃于一身，具民俗色彩与怀旧风味。【士林

夜市】台北市最具规模的夜市之一，可品尝豪大鸡排、士林大香肠等知名小吃，也可享受购物服饰的乐趣。 

DAY 7 台北-桃园机场-甜蜜的家 早餐 

 自由活动，于指定集合时间乘车前往桃园机场搭机飞返家园。 

*注明：游览行程的先后顺序及住宿饭店均以台湾旅行社之安排为准。 

  购物站:山地特产、茶叶、珍珠、天禄招财馆、伴手礼。 

Tour Code: 

NTE7 
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7 Days Easy Go Taiwan 
Miaoli◆Crystal Church◆Hotspring◆Chiufen 

DAY 1 Taoyuan International Airport/Transfer to Hotel 
No Meal 

Taoyuan Tao Garden Hotel or similar 

 Upon arrival Taoyuan International Airport, transfer to hotel check in & free and leisure. 

DAY 2 
Taoyuan/MiaoLi Cape of Good Hope/Tainan AnPing Old 

Street/ North Gate Crystal Church/Qian Lai Ye/Tainan 

Night Market 

B’Fast /Lunch 
4* Tainan Jia Hsin or similar 

 

【Cape of Good Hope】Popular spot for Instagram, a wide observatory deck and windmill, suitable for take a walk. 【Anping Old 
Street】The oldest streets in Taiwan thus also known as "Taiwan's First Street". The streets are lined with many special shops such as 
grocery stores, traditional toy stores, snack bars and many other Tainan local snacks. 【North Gate Crystal church】Taiwan's first theme 
design with white crystal wedding chapel; an imitation of Guam Sea church built St.LagunaChapel crystal church, which stands elegantly in 
the water, white reflection dreamy, romantic feeling from exotic. 【Qian Lai Ye】Exterior walls is to use local scrap tiles, shells, oyster shells 
from the shop to the front of the house hung a gold ingot sign, a symbol of business is booming, the extra cash. 

DAY 3 
Tainan/Kaohsiung Buddha Memorial Hall/Pearl 

Center/Taroko Park Shopping Mall/Pier 2 Art Centre/ 

Shinkuchan Commercial Zone/Ruifeng Night Market 

B’Fast /Lunch 
3* Kaohsiung Forte or similar 

 

【Buddha Memorial Center】Built to worship buddha’s relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and 

skills.The main statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world. 【Taroko Park Shopping Mall】

Not only a shopping centre, with yatch, shopping, foods, games, entertainment. 【Pier 2 Art Centre】Art & design events being presented 

here, an attractive to tourist, creative and also the movie special effects. 【RuiFeng Night Market】Night market in Kaohsiung offering a 

wild array of Taiwanese delicacies, drinks, food shops and fashion goods. 

DAY 4 
Kaohsiung/Nantou Sun Moon Lake/Aboriginal products 

shop/Wenwu Temple/Tea Garden/Taichung Gaomei 

Wetland/Fengjia Night Market 

B’Fast /Lunch 
3* Taichung Forte or similar 

 

【Sun Moon Lake】Is the only nature big lake in Taiwan. The southernpart of Lalu Island shaped like a new moon, and the northern part 

shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake. (Cruise lake Own Expenses)【Wen Wu Temple】Located in the northern waist, 

dedicated to Confucius, Yue Fei and Guan Yu, named after temples and it was built along the mountain. 【Taichung Gaomei Wetland】The 

Gaomei Wetland is an ecologically protected area on the west coast of Taiwan that integrates freshwater infrastructures with tidal flats. 
【Fengjia Night Market】Biggest and most comprehensive night market in Taichung offering a wild array of Taiwanese delicacies, drinks, 

food shops and fashion goods. 

DAY 5 

Taichung/Taipei CKS Memorial Hall/Pastry shop/Chiufen/ 

JinShan Old street/JinShan Hotspring (Swim suit and cap self 

prepare) 

B’Fast /Dinner 

4* Jinshan Sakura Bay Resort or similar 

 

【C.K.S Memorial Hall】The most magnificent monuments in Taipei, it commemorate the passing of President Chiang Kai-shek. 

【Chiufen】Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of 

Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan. 【JinShan Old Street】A market since Qing dynasty, with 

variety of biscuit, snacks represents 80’s Taiwan. 

DAY 6 

JinShan/Taipei Martyrs Shrine/Tienlu arts center/ 

Fisherman's wharf/Danshui Old street/Shihlin Night 

Market 

B’Fast /Lunch 

3*Taipei Green World Linsen or similar 

 

【Martyr’s Shrine】Built to dedicate to the 390,000 soldiers killed in the service of their country. 【Fisherman's Wharf】Located in the 

conjunction of Tamsui River and the sea. You can enjoy the Kwun Yin Shan and the Tamsui River scenery here. It is a good place for family 

activities and leisure. The Lovers' Bridge, built in 2003, is a beautiful landmark in Tamsui and became a popular place of dating. 【Danshui 

Old Street】Tamsui old street is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor. The most popular 

traditional snacks Agei and Iron Egg are worth to try. 【Shihlin Night Market】It is one of the most popular night markets in Taipei City, 

known for its traditional snacks such as chicken steak, smelly tofu, oyster dumplings, frog eggs and Shihlin sausages and more. Shihlin Night 

Market is not only good for food but also a good choice of shopping. 

DAY 7 Taipei – Taoyuan International Airport – Sweet Home B’Fast 

 Free activities, Transfer to airport for flight back home. 

*Any discrepancies please refer to the Chinese itinerary for accuracy. 

 Shopping stops: Aboriginal products, Tea, Pearl, TienLu Art Centre, Pastry shops. 

Tour Code: 

NTE7 
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七天 轻松慢游台湾之旅 (苗栗.水晶教堂.温泉.九份) 

7 Days Easy Go Taiwan   

Tour Code 

NTE7 

ADULT/CHILD WITH BED/CHILD NO BED Ext. PRN in TPE Local 3★ 

2-3Pax in 

Saloon 

4-5Pax in 

8seats 

VAN 

6-7Pax in 

8seats 

VAN 

8Pax in 

9Seats 

Van  

9-13Pax 

in Coach 

14-15Pax 

in Coach Twin/Triple  

Shopping SGD 1,025 SGD 685 SGD 525 SGD 575 SGD 515 SGD 445 SGD125/175 

No Shopping  SGD 1,085 SGD 715 SGD 595 SGD 590 SGD 675 SGD 560 SGD125/175 

  

*Service fee : SGD$33 P/P  (Compulsory charge in Singapore) 

*Single Supplement SGD$340 P/P  

Tainan/Hotspring stay at SAT/Holiday, need surcharge SGD$35/Pax/Night 

 

   
        

IMPORTANT NOTICE: 

1. Pax can NOT choose hotel.  Hotels may only be advised (by latest) 1 week before departure. 

2. Quotation only provide 2ways airport transfer.  

3.   1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult  

      2 adults & 1 child share room, child extra bed 85%, child no bed 65%  

6. Blackout Date, the rates are to be advised. 

     02Feb-10Feb2019 Lunar New Year 

     28Feb-03Mar2019 228 Peace Memorial Day 

     04Apr-07Apr2019 Tomb Sweeping Day 

     07Jun-09Jun2019 Dragon Boat Festival 

     13Sep-15Sep2019 Mid Autumn Festival 

     10Oct-13Oct2019 Double Tenth Day 

     24Dec2019-01Jan2020  X*mas & New Year 

7. Child ≧10Years, can't allowed child no bed. 
   

8. Request English speaking local guide need Surcharge SGD250/DAY/GROUP 

9. For PRIVATE Shopping tour, if pax is leave the tour during tour period, tour fare will not  

    refund and No-Shopping surcharge SGD$300 per pax is applicable. 

         

            (CFH-21/01/2019) 
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